
Lite info till Seminarieparksvänner     
 
 
 
På årsmötet 29 april valdes ny ordförande, Mats Jonsson. Styrelsen består nu av Leif 
Wernberg (kassör), Karin Eriksson, Lars O Eriksson, Tina Zethraeus och suppleanterna 
Jacqueline Altberg, Gunnel Lindh och Inger Sjöberg.  
 
Förra ordföranden Ilona Szatmari Waldau avtackades för sitt lågvariga engagemang..  
 
Styrelsen har därefter diskuterat det aktuella läget för seminarieparken, det det j8 fortfarande 
finns planer på bebyggelse. Den nya majoriteten har ju lagt fram förslaget att tillåta bygge på 
fotbollsplanen. Faran är alltså långt ifrån över för parkens del, även om kanske länsstyrelsens 
avslag för byggplanerna på Mikaelskyrkans tomt kanske tyder på en förändrad inställning hos 
ansvariga myndigheter. Även den SCB undersökning som visade att Uppsala har minst 
grönytor av ett antal jämförda kommuner, kanske också ger argument för dem som försöker 
värna Uppsalas grönytor. 
 
Olika förslag till aktiviteter har diskuterats av styrelsen, som t ex en äppelvandring senare i 
höst. Viktigt att hålla frågan levande på dagordningen, ett sätt är att bli medlem i föreningen 
Seminarieparkens vänner (150 enskild medlem, 200 för familj Plusgirokonto 63 07 56-5) 
Högt på dagordningen för föreningen står att uppdatera föreningens webbplats med band 
annat den nyvalda styrelsen, kontaktadresser mm.  
 
 


